

## EDİTÖRLER KURULUNDAN

---

Değerli okuyucularımız;

2014 yılının Aralık ayında yayın hayatına başlayan dergimiz beş yıllık bir emeğin sonucunda 11. sayısına ulaşmış bulunmaktadır. Şüphesiz ki bu, istikrarlı ve özverili bir çalışmanın neticesidir. Bu süreçte emeği geçen herkese teşekkürlerimizi sunup yeni sayımızı siz kıymetli okuyucularımız ile buluşturmanın mutluluğu içerisindeyiz.

Dergimiz, yayın hayatına başladığı ilk günden bugüne gelene kadar her aşamada kendisini geliştirmiş ve bir ileri noktaya taşıyacak gelişmeleri yakından takip etmiştir. Bununla ilgili olarak son sayımızda dergimizin ULAKBİM TR Dizin'de yer almak için bir takım çalışmalar yürüttüğünü ifade etmiştik. Bu çalışmalar neticesinde dergimizin artık ULAKBİM TR Dizin'de de tarandığını siz değerli okuyucularımız ile paylaşmanın sevincini yaşamaktayız. Böylece dergimiz artık ulusal ve uluslararası alanda daha çok okuyucu ile buluşacak, ilim dünyasına katkıda bulunma yönündeki çalışmaları hız kazanacaktır.

Bu sayıda da önceki sayılarda olduğu gibi yazarlarımızın farklı ilim dallarında ele aldığı birbirinden farklı makaleleri yer almaktadır. 3 İngilizce, 2 Arapça olmak üzere üç farklı dilde toplam 23 araştırma makalesini ve bir vefayât yazısını siz kıymetli okuyucularımız ile buluşturmuş bulunuyoruz. Türkçe makalelerin yanı sıra Arapça, İngilizce, gibi farklı dillerdeki ma-

kalelerin dergimizde yayınlanması ulusal ve uluslararası bilim çevrelerinin dergimize olan ilgisini göstermektedir. Bu ilgiyi ve dergimize gösterilen yoğun talebi beş yıllık bir emeğin ve birikimin sonucunda ulaşılmış bir başarı olarak değerlendirmekteyiz.

Dergimize makale ve yazılarıyla katkı sunan yazarlarımıza, gönderilen makalelerin değerlendirilmesini yapan kıymetli hakem hocalarımıza ve derginin yayınlanma sürecinde emeği geçen tüm arkadaşlarımıza ve yayinevi çalışanlarına teşekkür ederiz.

Yeni sayılarımızda sizlerle buluşmak ümidiyle...

Editörler Kurulu Adına  
Dr. Öğr. Üyesi Mehmet KARAKUŞ

## FROM EDITORIAL BOARD

---

Dear Respected Readers;

After five years of hard work, our journal, which started to be published in December 2014, has reached its 11th issue. This is undoubtedly the result of a stable and a dedicated work. We would like to express our gratitude to all of those who contributed to our journal, and we are pleased to introduce our new issue to our distinguished readers.

From the first day of its publication until today, our journal has improved itself at every stage, and has executed developments that will move it forward. In connection with this, in our last issue, we stated that we were working to get our magazine included in the ULAKBİM TR Index. As a result of these works, we are pleased to declare to you, our esteemed readers, that our magazine has now been included in the ULAKBİM TR Index. Thus, more readers will meet our journal in national and international fields, and its efforts to contribute to the world of knowledge will accelerate.

As there were in the previous issues, in this issue too there are different articles of our authors that are written in different fields of interest. We introduce you a total of 23 research articles in four different languages: 3 in English, and 2 in Arabic, as well as an obituary. The publication of articles in different languages such as Arabic, and English in addition to Turkish articles shows the interest of national and international academic circles to

our journal. We consider this interest and the high demand to our journal as a result of five years of hard work. We would like to thank the authors who contributed to our journal with their articles and our precious reviewers for the evaluation of the articles, and all our friends and publishers who contributed to the publication process of the journal.

Hoping to meet you in our new issues...

On Behalf of Editorial Board  
Assistant Professor Mehmet KARAKUŞ

## كلمة رئيس التحرير

---

---

قراءنا الأعزاء،

إن مجلتنا التي بدأت مشوارها الأكاديمي في كانون الأول 2014 وصلت إلى نسختها الحادية عشرة نتيجة جهود متواصلة بذلت على مدى خمس سنوات. لا شك أن هذا الإنجاز جاء نتيجة لعمل دؤوب وصادق. ففي هذه اللحظات تغمرنا سعادة عارمة لقاء مجلتنا بقرائها الأكارم، ولا تفوتنا فرصة تقديم خالص شكرنا لجميع المساهمين في هذا العمل خلال هذه الفترة.

لقد عملت مجلتنا لتطوير نفسها في جميع المراحل منذ نعومة أظفارها حتى يومنا هذا وتابعت عن كثب التطورات التي سوف تمكّنا من الانتقال إلى مستويات متقدمة. وكنا قد أبلغناكم في عدداً الأخير أن هناك جهوداً متواصلة لتمكين مجلتنا من أن تكون معتمدة للبحث ضمن فهرس ULAKBİM TR Dizin. وهاهي هذه الجهود قد تكللت بالنجاح، ويسعدنا أن نعلمكم بأن مجلتنا تمكنت من الحصول على الاعتماد للبحث في فهرس ULAKBİM TR Dizin. وبذلك سوف يكون بإمكان مجلتنا أن تلتقي مع مزيد من القراء على الصعيدين المحلي والدولي، وتتسرع وتيرة جهودها ومحاولاتها الفعالة للمساهمة في العالم الأكاديمي. كسابقتها تماماً تتضمن مجلتنا في عددها هذا بحوثاً علمية متنوعة يتناول مؤلفوها محاور

كثيرة في مجالات علمية مختلفة. نقابلكم في هذه النسخة ببحوث قيمة يبلغ تعدادها ثلاثة عشرين بحثاً أكاديمياً وفائية واحدة في ثلاثة لغات مختلفة، منها ثلاثة بحوث باللغة الإنجليزية، وبثمان اثنان باللغة العربية، وإن تنوع لغات البحوث المنشورة في مجلتنا إضافة على البحوث المؤلفة باللغة التركية إن دل على شيء فإنما يدل على إقبال الأوساط العلمية المحلية والعالمية على مجلتنا اهتماماً بها. وإننا نعتبر هذا الاهتمام بمجلتنا والإقبال عليها نجاحاً ناجحاً عن جهود مبذولة وخبرات مكتسبة على مدى خمس سنوات.

في الختام لا يسعنا إلا أن نتقدم بجزيل الشكر للباحثين الأفضل الذين ساهموا بإثراء مجلتنا من خلال أعمالهم وأبحاثهم القيمة. كما نقدم شكرنا الجزيل لأساتذتنا أعضاء هيئة التحكيم الذين بذلوا ما يسعهم لمراجعة هذه الأعمال العلمية وتقيمها، كذلك الشكر موصول لومالئنا الكرام العاملين في كافة هيئات هذه المجلة والعاملين في دار النشر والذين تفانوا لإصدار هذا العدد.

آملين أن نلقاكم في العدد القادم، وإلى ذلکم الحين نستودعكم الله الذي لا تضيع ودائمه.

باسم هيئة التحرير

الدكتور محمد قراقوش